
Tussenkomsten van SAMEN op de GR van 27 februari 2025 
 
GRONDGEBIEDSZAKEN - Mobiliteit - Voorwaardelijk goedkeuren invoering van een 
snelheidsbeperking van 30 km/u en éénrichƟngsverkeer te Hemelrijk 

(audioverslag deel 2: 00:00:03) Raadslid Pascal Van Waeyenberghe (SAMEN) wijst op het gevaar in 
de bocht. Raadslid Lieven Latoir (NH) antwoordt dat men zich aan de snelheid moet houden. Raadslid 
Van Waeyenberghe stelt dat als iedereen zich aan de snelheid houdt, er geen nood meer is aan 
maatregelen zoals 30km/u en 
wegversmallingen. 
Burgemeester Tim De Knyf (NH) vult aan met moƟvaƟe rond het vertragen van het verkeer als er 
meer auto’s op de baan staan. 
 
(audioverslag deel 2: 00:03:23) Raadslid Mieke Van Pamel (SAMEN) vraagt naar de reden om dit nu 
goed te keuren. De burgemeester antwoordt dat dit een deel uitmaakt van het dossier om een 
mobiliteitsoplossing te hebben. 
 
(audioverslag deel 2: 00:05:33) Raadslid Tom De Meyer (SAMEN) vraagt over reden van 
eenrichƟngsverkeer vanuit de Binnenstraat en niet vanuit Vlierzeledorp. 
Schepen De Groote (NH) verwijst hierbij naar het advies van de poliƟe. De burgemeester vult de 
moƟvaƟe aan. 

 

Grondgebiedszaken - Mobiliteit - Goedkeuren maatregelen verkeersbeleid 

Op 20 februari 2025 diende de SAMEN-fracƟe via Pascal Van Waeyenberghe, een bijkomend 
agendapunt in voor de gemeenteraadsziƫng van 27 februari 2025. De aanvraag tot bijkomend 
agendapunt werd Ɵjdig, conform het huishoudelijk reglement van de raad, ontvangen. 

(audioverslag deel 4: 00:15:40) Raadslid Pascal Van Waeyenberghe licht het punt toe. 
(audioverslag deel 4: 00:20:17) Schepen Tim De Groote (NH) geeŌ aan dat hij de voorstellen heeŌ 
voorgelegd aan de verkeersdeskundige van de poliƟe en moƟveert zijn weerlegging. 
(audioverslag deel 4: 00:27:56) Raadslid Van Waeyenberghe spreekt de weerlegging tegen. Raadslid 
Lieven Latoir (NH) benadrukt dat je ook bij voorrang voorzichƟg moet zijn. 
Er volgt een discussie in de hele gemeenteraad over de voorrangsregeling. 
(audioverslag deel 4: 00:35:54) Schepen De Groote weerlegt het voorstel voor de fietsstraat in beide 
richƟngen op het Marktplein. 
Raadslid Van Waeyenberghe verwijst naar de Fabrieksstraat en HoŅouter. Schepen De Groote legt 
uit waarom het daar wel is toegepast. 
(audioverslag deel 4: 00:40:28) Raadslid Mieke Van Pamel verwijst naar de insinuaƟe dat het voorstel 
van de opposiƟe bedoeld is om fietsers als levend schild te gebruiken. Schepen De Groote verwijst 
naar de uitspraak dat de fietsstraat zou bedoeld zijn om de zone 30 af te dwingen. 
Er volgt een verdere discussie over de fietsstraat. 
(audioverslag deel 4: 00:44:59) Schepen De Groote weerlegt het voorstel voor afschaffen fietspad op 
de promenade. Er volgt een verdere discussie in de gemeenteraad. 
(audioverslag deel 4: 00:50:43) Schepen De Groote weerlegt het voorstel over de verkeersremmers 
op parkeer Marktplein. De baan wordt gebruikt als sluipweg. Vraag is wat er kan aan gedaan worden. 
(audioverslag deel 4: 00:55:31) Schepen De Groote bespreekt het voorstel over de afronding van de 
hoek op parking Marktplein. Hij verwijst naar de laatste melding van kapoƩe band, waarbij de 
14 verzekering niet wilde tussenkomen omdat de bestuurder moet kijken waar hij rijd. 
Dit zal wel verder bekeken worden met de diensten. 
(audioverslag deel 4: 00:58:36) Raadslid Evelien Van Bever (NH) vraagt naar de aanduiding einde 



fietspad. Schepen De Groote geeŌ toelichƟng hierover. 
(audioverslag 01:00:39) Raadslid Van Waeyenberghe vindt dat de theorie van verkeersdeskundigen 
anders is dan de prakƟjk. Burgemeester De Knyf antwoordt dat de verkeersdeskundige advies geeŌ 
over de prakƟsche situaƟe bij ons. 
(audioverslag deel 4: 01:05:12) Schepen Tim De Groote (NH) vraagt om een amendement toe te 
voegen aan het voorgestelde arƟkel 5, met name dat de diensten onderzoek zullen verrichten. 
Raadslid Tom De Meyer (SAMEN) stelt dat het aĬankelijk is van het uiteindelijke voorstel. Daarom 
wordt dit voorgestelde arƟkel verdaagd. 
6 stemmen voor (Tom De Meyer, Nadia De Troyer, David Janssens, Mieke Van Pamel, Brent Schoep, 
Pascal Van Waeyenberghe); 
14 stemmen tegen (Fabian Mory, Tim De Knyf, Jo Vermeulen, Tim De Groote, Arno Ponnet, Sabrina 
Coppens, Hubert Berckmoes, Lieven Latoir, ChrisƟaan De Keyser, Jeroen Prové, Evelien Van Bever, Els 
Gallopyn, Marijke De Brouwer, Emma Hanssens) 

 

Mondelinge vragen 
Raadslid Tom De Meyer (SAMEN) stelt volgende vraag 
(audioverslag deel 4: 01:08:04) Raadslid De Meyer vraagt naar de manier waarop puƩen in trage 
wegen worden gevuld, zou moeten met hetzelfde materiaal zoals de half-verharding. Het is vooral 
van de Chiro naar Morelgem en de trage weg naar Baele toe 
Burgemeester Tim De Knyf (NH) antwoordt dat dit heel duur is. Om de zoveel Ɵjd wordt dat 
gebundeld en wordt dat aangepakt. 
Raadslid Van Waeyenberghe stelt dat op sommige trage wegen de bovenlaag is afgeschraapt en aan 
de zijkant gelegd. De burgemeester antwoordt dat hij dit best doorgeeŌ met de extacte locaƟe via 
het Meldpunt. 
Raadslid Mieke Van Pamel (SAMEN) stelt volgende vraag 
(audioverslag deel 4: 01:10:38) Raadslid Van Pamel vraagt wat er gebeurt met de omgewaaide 
bomen in Eilandbos. Ze stelt voor om een moment af te spreken waarop mensen die bomen in 
stukken kunnen kappen en het hout kunnen meenemen naar huis. 
15 
Schepen De Groote verwijst naar ANB dat wellicht alles zal weigeren. 
Raadslid Brent Schoep (SAMEN) stelt volgende vraag 
(audioverslag deel 4: 01:12:42) Raadslid Schoep vraagt aan raadslid Lieven Latoir waarom er 
opmerking was op het arƟkel op facebook over de acƟviteit van het jeugdhuis en de 
gesubsidieerde verenigingen 
Raadslid Lieven Latoir (NH) antwoordt dat hij bij zijn opmerking blijŌ. 
Burgemeester Tim De Knyf (NH) vult aan dat de gemeente misschien gehoopt had dat het jeugdhuis 
andere acƟviteiten zou organiseren. 
Schepen Arno Ponnet (NH) antwoordt dat dit iets eigen is aan een jeugdhuis. 
Raadslid Jeroen Prové (NH) sluit zich aan bij de opmerking over het soort acƟviteiten. 
Raadslid Pascal Van Waeyenberghe (SAMEN) stelt volgende vraag 
(audioverslag deel 4: 01:21:48) Raadslid Van Waeyenberghe vraagt of er reclame mag hangen op 
de nadars op parking Hoeksken. 
Burgemeester Tim De Knyf (NH) antwoordt dat dit zal worden nagekeken. 


